
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 14. 11. 2023 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: Grundler L., Diblík J., Neumaier P., Dolejš L.; Třískala J., Svobodová Z., Mecerová L. 

Omluveni: T. Faltejsek, Chromek B., Jindra P., J. Jakoubek 

 

1. Připomínkování materiálů 

Bez připomínek. 

 

2. Důležité body z jednání celostátního VV 

Můj klub – vyhlášení v listopadu, přesný termín bude ještě určen. Pro letošní rok jsou spojené žádosti 

kroužkařů a  klubů hrajících soutěže. Snaha financovat co nejdříve. 

Prioritní sporty v rámci NSA – zařazení florbalu mezi 30 prioritních sportů je na dobré cestě. 

Členský poplatek – NSA chce zavést pro spolky členský poplatek, který je podmínkou, aby spolky mohly žádat o 

dotaci. Výše a systém se ještě diskutuje. Zavedeno bude pravděpodobně od poč. roku 2024. 

Rozpočet – vliv inflace je vyšší, než se čekalo, diskuze o rozpočtu bude pokračovat na dalším VV. Počítá se 

s úsporami. 

 

3. Informace z oblasti trenérského vzdělávání (licence A, atd.) 

 

Licence A – proběhla schůzka na VOŠ ČUS se všemi zainteresovanými sporty. Dohodnuty principy fungování 

licence A – společný základ pro všechny sporty, každý sport pak má vlastní specializaci, vše pod záštitou VOŠ 

ČUS. Studijní program na 2 roky, počítá se s min. 3 cykly. Aktuálně probíhá připomínkování ke společnému 

základu. Cílem je dokončit přípravy do konce roku, následně proběhne schvalování v komisích a na celostátním 

VV. Spuštěno bude od příští sezóny. Cenu licence budou tvořit 2 složky – cena za společný základ (celkové 

náklady se rozpočítají mezi jednotlivé svazy rovným dílem) a cena za specializaci (pro každý svaz individuální). 

Celkový poplatek za licenci by měl pokrýt veškeré náklady. Potenciál 450-500 aktivních trenérů s licencí B, kteří 

by mohli mít zájem o licenci A. 

Brankářská licence/odbornost – vede se diskuze o obsahu a formě, po lednovém setkání bude další výstup. 

Potenciál poměrně velký (25-30 zájemců jen mezi kluby PP3), plán vyškolit každý rok 10 lidí. 

Další plánované aktivity: 26.11. (Královka) - nizozemský ASM, holistický přístup k trénování mládeže; 5.12. 

Mosty za přítomnosti 3 špičkových lektorů; finále poháru v ČB – velký seminář se zajímavou osobností + 

semináře z průběhu utkání (plánováno jako pravidelná aktivita i do budoucích ročníků). 

 

4. Uznání diplomu Krutina 

Licence D – vyhověno. 

 



 

 

5. Akční list KRP – Práce s mládeží 

J. Třískala představil akční list pro práci s mládeží, který vypracovala KRP. Úkolem KVM je přednést svoje 

připomínky a pomoci s dopracováním akčního listu. 

Diskuze k tématu: rozšířit „českou cestu“ i o dívčí kategorie; společné soutěže dívek a chlapců (do jakého věku 

je přijatelné a atraktivní, dojezdové vzdálenosti v regionech, dívčího florbal v některých regionech stále na 

druhé koleji); trenéři pro dívčí týmy (nemusí být žena, ale někdo s citem pro specifika ženského florbalu); 

přínosy ženské složky v klubu (angažovanost v organizačních věcech). 

Závěr: nutná společná diskuze s KRP, na příští jednání KVM budou přizváni vybraní členové KRP.  

 

6. Opatření proti propadnutí licence v průběhu rodičovské dovolené 

Cílem je zavést takovou formou, která nebude administrativně náročná a zneužitelná. Opatření není určeno 

pouze pro ženy. Rodič na rodičovské dovolené doloží od úřadu, že právě on rod. dovolenou čerpá, následně 

dojde k automatickému prodloužení licence ve FIS. Nutno ošetřit fakt, že rodičovská dovolená nemá jednotnou 

délku. 

Aktivita má podporu KRM, obdobný princip zavedly i jiné sporty. Opatření je třeba zavést do legislativy – J. 

Třískala se spojí s J. Furmánkem ohledně zapracování. 

 

7. Elitní trenérky a platba jejich licence 

Návrh – pokud bude mít oddíl 2 trenéry k vyškolení v kombinaci muž a žena, pak bude poplatek druhého 

studujícího pouze 50% ceny. Sleva neplatí pro 2 ženy ani 2 muže. 

Opatření je symbolické, nemá sloužit jako motivace ke studiu. Aktivita má podporu KRP. 

 

8. Přístup trenérů mládeže k platformě ceskyflorbal.tv 

Jeden z klubů vznesl návrh, aby trenéři mládeže měli zdarma přístup k přenosům z mládežnických soutěží na 

platformě ceskyflorbal.tv. Tento návrh není možno realizovat. Na rozdíl od elitní platformy, obsah pro přenosy 

z mládežnických soutěží vytváří externí firma, která taktéž určuje cenu. Český florbal nemá k dispozici žádné 

licence zdarma, přístup pro trenéry mládežnických klubů by tak ČF musel zaplatit, což není realistické. 

 

9. Rozpočet KVM na příští rok 

Bod bude diskutován na příštím jednání na základě výstupů z nadcházejícího VV. 

 

10.Schválení trenérů ODM za jednotlivé regionální výběry, představení asistentů 

Byl diskutován proces schvalování hlavního trenéra a kompetence regionu a KVM v tomto procesu. Panuje 

shoda, že hlavního trenéra by nejprve měl schválit regionální VV a následně KVM, a to vše před tím, než hlavní 

trenér započne svoji práci. Trenéři jsou navrhováni a schvalováni v regionech v různých termínech, pro příští 

rok je tomu třeba přizpůsobit i schvalovací proces KVM. 

Dále byla vedena diskuze ohledně šíře realizačního týmu. I nadále platí pravidlo, že na střídačce mohou být 

pouze 2 osoby; další osoby ale mohou být součástí realizačního týmu mimo střídačku, počty se však po 

regionech liší. Členové KVM by měli přednést svoji představu ohledně celkového počtu lidí. 

ÚKOL 1: Dát dohromady seznam trenérů krajských výběrů za jednotlivé regiony (L. Mecerová). 

ÚKOL 2: Představa jednotlivých regionů ohledně šíře realizačního týmu (členové KVM). 



 

 

11.Témata členů KVM k řešení – diskuze 

Diskutovalo se nastavení soutěží pro starší žáky – současný systém 4 zápasů denně 2x 12minut nevyhovuje, 

přechod na dorostenecké zápasy je pak složitý. V některých regionech již bylo nastaven jiný systém s méně 

zápasy za den a hracím časem 3x12. 

Termínová listina – vrchol juniorů na začátku sezóny. Konflikt KTM a nižších kategorií, zejména v dívčí kategorii. 

Juniorská liga – chybí nám širší diskuze ohledně systému, něco jako round table pro jiné soutěže. Nutno 

vysvětlovat naše kroky a kontext rozhodnutí napříč ČF. 

 

12.Závěr jednání 

Další jednání KVM bude 9. 1. 2024 v 10:00. 

 

 

 


